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Abstract (en)
[origin: CN106439679A] The object of the invention is to provide a lighting device for a motor vehicle with luminescent elements. The invention
relates to a lighting device (1, 2, 3) for a motor vehicle having at least one illumination formation unit comprising a light source (20, 22a) and a
supplementary optical unit (10, 60) and an illumination unit (20) downstream from the illumination beam unit (30, 40, 65), the light source (20) or
the additional optical unit (10, 60) comprising at least partial pigments (11, 12) of at least one luminescent material, 40, 65) homogenises the light
output. The invention also relates to a motor vehicle headlamp comprising at least one lighting device according to the invention.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Beleuchtungseinrichtung (1, 2, 3) für ein Kraftfahrzeug mit zumindest einer Beleuchtungsformungseinheit umfassend
eine Lichtquelle (20, 22a) und eine Zusatz-Optikeinheit (10, 60), sowie mit einem der Beleuchtungsformungseinheit (20) in optischer Strahlrichtung
nachgeschalteten optisch wirksamen Bauteil (30, 40, 65), wobei die Lichtquelle (20) oder die Zusatz-Optikeinheit (10, 60) zumindest teilweise
Pigmente (11, 12) aus zumindest einem lumineszierenden Material umfassen und wobei das optisch wirksame Bauteil (30, 40, 65) den Lichtaustritt
homogenisiert.. Die Erfindung betrifft außerdem einen Kraftfahrzeugscheinwerfer, umfassend zumindest eine Beleuchtungseinrichtung gemäß der
Erfindung.
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